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      Аннотация

    
        
          Цель дипломной работы исследует – установить основные этапы направления сотрудничества в сфере туризма между КНР и РФ в современном времени, также изучить перспективы развития. Для достижения данной цели исследования были поставлены следующие задачи: 1.	Ознакомиться с теоретическими и историческими аспектами, и принципами формирования международного туризма.  2.	Определить уровень сотрудничества РФ и КНР на современном этапе. 3.	Выявить основные тенденции, проблемы и перспективы китайский и русских туристов на современном этапе. 4.	Установить формирования российско-китайских отношений в сфере туризма. 5.	Изучить государственные и общественные программы для развития отношений между РФ и КНР в сфере туризма.  Научной базой работы стали методические и теоретические аспекты; Особенности исследований по группам туристической деятельности; статьи и анализ развития туристических отношений между РФ и КНР. Дается подробный обзор туристических и рекреационных ресурсов стран мира. Обсуждаются региональные тенденции развития международного туризма.
        

        
          The purpose of the thesis is exploring - to establish the main stages of the direction of cooperation in tourism between the PRC and the Russian Federation in modern times, and also to study the development prospects. To achieve this goal of the study, the following tasks were set: 1.	To get acquainted with the theoretical and historical aspects, and the principles of the formation of international tourism. 2.	To determine the level of cooperation between the Russian Federation and China at the present stage. 3.	To identify the main trends, problems and prospects of Chinese and Russian tourists at the present stage. 4.	To establish the formation of Russian-Chinese relations in the field of tourism. 5. To study state and public programs for the development of relations between the Russian Federation and China in the field of tourism. The scientific basis of the work became methodological and theoretical aspects; Features of research by groups of tourism activities; articles and analysis of the development of tourism relations between the Russian Federation and China; A detailed overview of the tourism and recreational resources of the countries of the world is given. Regional trends in the development of international tourism are discussed.
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